

Protokoll fört vid styrelsemöte för KogVet

Datum 2025-04-08

Närvarande: Linn Sundin, Agnes Franzén, Linn Norman, Vilma Andersson, Clara Lidquist, Julina Sahlberg.

Ej närvarande: Millie Johansson, Ida Desvall, Yo Borg, Albin Färm.

Plats och tid: KY21, 12:15.

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötets ordförande Linn Sundin förklarar mötet öppnat kl. 12:15.

§ 1.1 VAL AV TVÅ JUSTERARE

Till att justera protokollet valdes Linn Sundin och Vilma Andersson.

§ 1.2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.

§ 1.3 GENOMGÅNG AV TIDIGARE MÖTESPROTOKOLL

Informatör ger återkoppling från det senaste mötet.

§ 2 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot ger återkoppling på vad denna har gjort sedan senaste mötet och delar med sig hur denne mår just idag.

§ 2.1 ORDFÖRANDE

Gjort klart allt inför vårmötet, varit på val-FUM med Julina, hämtat dricka till vårmötet, haft möte med Sam och svarat på mail.

§ 2.2 KASSÖR

Haft möte med Malin, även suttit med en bekant. Köpt en betalnings variation på kapitas, men verkar inte fungera, baserat på något underliggande fel. Malin har fått kontakt med en bokföringskonsult (via stuff) så troligtvis ska vi skicka över det. Gjort klart budgeteringen och vi kommer troligen gå med vinst (baserat på budgeten för våren). 2024 gick vi ungefär med 33 000+ (utan hänsyn till avsättningar).

§ 2.3 INFORMATÖR

Har mejlat ut dagordning och info till sektionen, haft koll på sociala medier, hämtat läsk till vårmötet, haft möte med Vilma och Julina om hemsidan och färdigställt testamentet.

§ 2.5 AMO

Sedan sist har jag varit på AMO råd. Där pratades lite om att det kanske blir namn-påskrivning för ändringar i corsonprojektet och en studie om alkoholkulturen på campus. Utöver det informerades om ombyggnation i Kårallen som kommer göras under sommaren.

§ 2.6 MANA

Haft möte om hemsidan och haft möte om SAFT.

§ 2.7 MYSA

Haft möte om SAFT, fixat med examenssittningen, haft kontakt med TBI som eventuellt vill ha ett till grönt event, skrivit ihop dokumentet för cykelfesten

§ 2.8 UB

Ej närvarande.

§ 2.9 MÄSTERICHEF

Ej närvarande.

§ 2.10 UTRIKESANSVARIG

Haft möte med Sam. Avslutat samarbetet med Nederländerna och haft samtal med dem. Tänkt ut hur nästa post ska se ut och kommer prata mer med er nästa möte och ha det flytande tills maj tänker jag.

Redigerat och lagt ut TikTok (betalade en summa för bilderna som vi postade och de gjorde att vi fick 300 likes. Sam sa att det var ett sätt att använda pengarna på). Jag tänker 1000 kr på TikTok.

§ 2.11 ALUMNIANSVARIG

Varit på Val-FUM, haft möte angående SAFT, haft möte angående innehåll till nya hemsidan.

§ 3 DAGENS PUNKTER

§ 3.1 VÄRMÖTET

På tors, tjugit men har alla koll och känns allt bra?

Ölstugan bokat efter mötet (20.30)

§ 3.2 HEMSIDAN

Jag och Vilma hade möte igår om infotexter som ska finnas, har ni några synpunkter? Är det något vi missat att ha med?

§ 3.3 EXAMENSSITTNINGEN

Någon sugen på att hjälpa till lite extra? 1-2 pers

- Julina, Agnes och kanske Ida

Kommer främst behöva hjälp med bordsplacering, skapa sånghäfte

hjälpa mig koordinera diplomeringen

§ 4 ÖVRIGA FRÅGOR

§ 4.1 UTSKICK

Hade ni tyckt att det hade varit roligt att skicka ut något mejl med bilder och sådant från det vi har åstadkommit under året med styrelsen? Eller har ni något annat bra förslag på hur vi ska knyta ihop säcken?

- Ni skickar bilder till mig löpande så fixar jag (Linn N) ihop något
- Deadline sista maj
- Eventuellt klippa ihop en Tiktok över våra event under året och även lägga ut det på instagram.

§ 4.1 KRAV TILL CYKELFESTEN

Finns ett dokument under cykelfest-fuckoff

Har satt tre krav

§ 4.2 BUDGET/ RESULTATRÄKNING

Ser den bra/ok ut?

§ 5 NÄSTA MÖTE

Nästa möte är 2025-04-15 kl 12:15 i T2

§ 6 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot dokumenterar vad som ska göras till nästa möte.

§ 6.1 ORDFÖRANDE

Hålla i vårmötet, skriva mitt testamente.

§ 6.2 KASSÖR

Försöka få tag på Fredrik, hålla på med mitt testamente. Fortsätta försöka hitta en lösning till bokföringen. Vårmöte.

§ 6.3 INFORMATÖR

Ska vara sekreterare på vårmötet och ha möte med Kodvet.

§ 6.5 AMO

Inför nästa gång ska jag informera om diverse namnpåskrivningar och studier har kommit. Är även informationsmöte med akademiska hus om corsonprojektet i veckan.

§ 6.6 MANA

Ska ha SAFT möte, vårmöte och kontakta för överlämning

§ 6.7 MYSA

Gå på Gröna sektioners möte, möte med TMs, möte om SAFT, skriva testamente.

§ 6.8 UB

Ej närvarande.

§ 6.9 MÄSTERICHEF

Ej närvarande.

§ 6.10 UTRIKESANSVARIG

Vårmöte och testamente.

§ 6.11 ALUMNIANSVARIG

Vårmöte. Möte angående saft.

§ 7 MÖTETS AVSLUTANDE

Mötets ordförande Linn Sundin förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Sekreterare: Linn Norman



Ordförande: Linn Sundin



Justerare: Vilma Andersson



Justerare: Linn Sundin

